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Penya fos activa i no pasiva: ens 
vam decidir per aquesta activitat 
que era inexistent i hem arribat fins 
el present moment, amb cinc equips 
(mini-benjamí, benjamí, aleví, in-
fantil i juvenil) i mésd'un centenar 
de jugadors. Hem organitzat 3 tor-
neigs internacionals de fútbol i 2 
concurs de pintura infantil. En pers-
pectiva, hi ha r añada d'algún deis 
nostres equips a i ' estranger, cosa 
que ens faria molta il-lusió i que 
Iluitarem al maxim per aconseguir-
ho, i la creació, sempre que tihguem 
certes garanties per part de l'Ajun-
tament, com per exemple la d ' un 
Hoc adéquat per jugar, d ' u n equip 
de bàsquet femeni, en el quai ja 
s'hi està treba liant. 
No hi ha res per les noies de La Ro-
ca, a nivel! esportiu, i de la mateixa 
manera que hem ofert el fútbol als 
nois, oferim, si podem, el bàsquet 
a les noies. Endemés, se' ns ha de-
manat la creació d ' u n equip ama-
teur. Ho estem estudiant. El que si 
que pue garantir és que si fem, el 
farem ben fet, per pujar de catego-
ria amb un plaç màxim de 2 o 3 
anys. 

Ha perlât de T Ajuntament, com 
col-labora? 
La Verität és que nosaltres no ten im 
cap queixa ni una del present con-
sistori. Sempre que hem demanat 
ajut, que sovint ho fem ens 1' han 
concedit. Crec que col-laboren en 
totes les entitats i, en aquests as-
pecte, jo personalment n' estic 
més que content. 
Quant a la política espo/tiva, és 
cert que han acondicionat el camp 
municipal i li han canviat força la 
fesonomia: ara ja no passem ver-
gonya com passavem abans. Ara bé, 
crec que si s' ho propossessi n po-
drien sol-lucionar definitivament el 
problema del camp municipal. Sem-
pre s' ha d'anar a més: ara tenim 
una sol-lució provisional; hem de 
cercar-ne una de definitiva. 
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I, de les relacions de la Penya amb 
les altres entitats, qué ens pot dir? 
Són normals, bones en definitiva. I 
un ciar exponent d'això és que, per 
exemple, directius i exdirectius de 
la Penya Blaugrana porten a jugar 
amb nosaltres eis seus fills, ens els 
confien a nosaltres, la quai cosa en-
cara dóns més valor a la nostra tas-
ca. 
1 amb el club de fútbol La Roca 
No són ni bones ni dolentes. Són 
normals, quan n'hi ha. 

Qué n' opina del fet que hi hagi 
dues entitats esportives de fútbol a 
La Roca? 
D ' entrada, no m' estranya massa, 
coneguent com conec La Roca, per-
qué aquí les coses o no es fan o es 
fan a pareils. Recordeu que h¡ havia 
hagut dues corals, dos envelats, ... i 
ara dos clubs de fútbol. Nosaltres, 
quan vam començar, erem eis pri-
mers, i per això vam començar, amb 
el fútbol per nois. Va sortir després 
La Roca-base, dirigit per gent que a 
r inici estava amb nosaltres. Qué en 
penso? Penso que pel pöble seria 
més lògic arribar a un acord. Nosal-
tres hi hem estât sempre disposais, 
hi estem disposats, i hi estarem dis-
posais. Estem oberts al diàleg. Ara 
bé, amb el que no estem d acord 
és amb que se' ns vulgui fer aesa-
parèixer, com aigú havia prates. 
Amb això no hi estarem d' acord, 
perqué no deixarem perdre mai 10 
anys de treball. A La Roca, avui, 
amb eis jugadors del nostre equip 
juvenil, els de i' equip juvenil del 
C.F. La Roca i els que, essent de 
La Roca, juguen a fora, podriem te-
nir un juvenil a preferent o a pri-
mera divisió. A més de fer les co-
ses a pareils, exportem eis juga-
dors i directius, i així no aixecarem 
mai ni el fútbol ni el pöble ni res. 
En definitiva, falta una gran dosi 
d ' estimar La Roca i de traballar 
per La Roca, i no ho die en un tó 
critic, sinó en un tó reflexiu. 
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I parlant del Xè. Aniversari en 
concret... 
Seguim en la mateixa tònica: el tra-
dicional sopar d'aniversari, els par-
tits disputais pels nostres equips, i 
el concurs de pintura infantil, 
iniciat al darrer any amb la col-la-
boració de la conselleria de cultu-
ra de r Exm. Ajuntament. Ende-
més una setmana després del sopar 
d ' aniversari fem un sopar amb tots 
els jugadors dels nostres equips. En 
definitiva, crec que ens queda un 
aniversari força complert que com-
pensa la feina d ' organització que 
la junta ha de fer. 

Per cert, quina és la junta actual? 
Bé, actualment tenim una junta de 
15 membres, que té com a presi-
dent un servidor, com a vice-presi-
dent adjunt a la presidéncia Pere 
Roure, com a vice-presidents Josep 
Girbau i Josep Ametller, com a 
tresorer Antoni Pujol, com a con-
tador Isidre Vilaseca, com a Secre-
tària Carme Tomé, com a vice-se-
cretari Salvador Illa, com a vocals 
isidre Vallhonesta, Agusti Torrel-
les, Josep Borrell, Pere Fortuny, 
Josep Pujol, Antonio Garuz i Xa-
vier Colomé. 

Salvador Illa 
Joseo Ametll 

C A R N I S S E R I A 
i Q U E V I U R E S 

RAMON 
COT 

Carrer Catalunya, 146 
Telèfon 842 07 86 

L L I B R E R I A 
PAPERERIA / 

C/. DE D A L T , 13 
T E L . 842 00 04 
L A R O C A 

PeùiJiatite 
COIVI! 
T E L S . 842 08 82 (Particular) 

842 08 43 (Peixateria) 

ANSELM C L A V É , 47 
V E L Á Z Q U E Z , 3 

LA ROCA D E L V A L L E S 

/ 

Roquerols, 1/5/1985, p. 11 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


